
Vragen van de VVD Schagen inzake de Groene Traverse 

Naar aanleiding van een gesprek met schoolbestuur willen wij graag de volgende vraag stellen.

Er schijnen harde afspraken te zijn gemaakt in het verleden tussen wethouder Blonk en wethouder 
Beemsterboer met de schoolbesturen over de locatie van de nieuwe gymzaal. Wij willen graag deze 
overeenkomst op papier toegezonden zien worden en hebben tevens de vraag waarom deze niet bij 
de stukken zijn toegevoegd? 

Voor raadsleden zijn dit belangrijke documenten om tot zorgvuldige besluitvorming te komen. Weer 
een gemiste kans.


